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Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 106 

Data: divendres 20 de Setembre de 2019 

Hora: 10.30 h 

Lloc:  seminari TC1226DS 

 

 

Assisteixen:  

Arbona Mengual, Vicent 

Camañes Querol, Gemma 

Cerezo García, Miguel 

De Ollas Valverde, Carlos 

Dolz Tena, Santiago 

Gómez Cadenas, Aurelio 

González Guzmán, Miguel 

Hurtado Ruiz, Mónica 

López Climent, María Fernanda 

Pérez Clemente, Rosa María 

Rambla Nebot, José Luis 

Roselló Ripollés, Salvador 

Vicedo Jover, Begonya 

 

 

Excusen l’absència: 
Alfaro Fernández, Ana Olvido 

Flors Herrero, Víctor 

Gamir Felip, Jordi 

García Agustín, Pilar 

Jaques Miret, Josep Anton 

Llorens Vilarrocha, Eugenio 

Pastor Fuentes, María Victoria 

Sánchez Bel, Paloma 

 

 

Ordre del dia: 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes de les sessions anteriors. 

 

L’acta del Consell anterior s’aprova per assentiment. 

 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents  

comissions. 

 

Des del departament, es facilita els professors Gemma Camañes, Vicent Arbona i 

Salvador Roselló per la seua promoció a professors titulars i catedràtic respectivament; i 

es dona la benvinguda a la professora María Fernanda López per la seua nova 

incorporació com professora ajudant doctora. 
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S'informa, per part de la vicedirecció del Grau en Enginyeria Agroalimentària i del 

Medi Rural el canvi en la coordinació d'Erasmus. El professor Aurelio Gómez abandona 

la coordinació en favor del professor Miguel González.  

 

Des de la direcció del departament s'informa que del 5-10 d'Octubre està obert el 

termini per a la sol·licitud de llibres, la dotació és de 1089 € per a producció vegetal i 

400 € per a fisiologia vegetal. 

 

S'informa també que en la propera convocatòria de proves d'accès a la universitat per a 

majors de 25 anys (PAUM25) acaba la seua dedicació de 2 anys la professora Gemma 

Camañes i es proposa a la professora María Fernanda López per a que assumeixi aquest 

càrrec.  

 

S'informa sobre l'enquesta de satisfacció laboral i la necessitat de realitzar-la per part del 

professorat, ja que constitueix un dels indicadors del departament.  

 

S'informa que el grup Metabolic Integration and Cell Signaling ha sol·licitat la inclusió 

de l’estudiant Seyedehleila Rassizadeh a la OCIT. 

 

Reunió amb la Comissió per a la implantació d'una nova titulació entre 

Agroalimentària i Medicina. 

 

Front a la incertesa de la continuïtat de titulació Grau en Enginyeria Agroalimentària, 

per a substituir-la des del departament s’ha plantejat la possibilitat d’una titulació de 

caràcter bioquímic/biomèdic de 240 cr. amb 60 cr. de desdoblament que quedarien en 

mans de l'àmbit de Medicina. La vicerectora Isabel García en la reunió amb els 

representats de l'àmbit de Medicina va deixar clar que la nova titulació s'havia de quedar 

a l'Escola. No obstant, i davant els números de matrícula d'enguany, la proposta podia 

esperar-se un any més. Tanmateix, la vicerectora va aconsellar que es continuara 

treballant en la proposta.  

 

El professor Miguel Cerezo informa que va escriure la directora de l'Escola Amèlia 

Simó per transmetre-li la seua preocupació sobre la manca de notícies de l'àmbit de 

Medicina. Arran d'aquesta comunicació, els seus representants es van posar ràpidament 

en contacte amb els representants del nostre departament i l'Escola per organitzar una 

nova reunió. El retard en contactar va estar motivat pel pensament que els números de la 

matrícula d'agroalimentària podria fer replantejar-se la situació. 

 

3. Hivernacles 

 

El professor Miguel Cerezo informa sobre la distribució de tasques entre els tècnics. 

 

El professor Salvador Roselló pregunta sobre els pagaments de les reserves de 

l'hivernacle; el professor Miguel Cerezo informa que, abans del proper pagament, al 

Consell següent  s'informarà sobre l'estat econòmic. 

 

S'informa que una de les electrovàlvules s'ha espatllat i la reparació tindrà un cost 

d’aproximadament 500 €.  

 

4. Assumptes de tràmit 
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S'informa que s'ha presentat una factura de 176.06 € per a la reparació d'un agitador 

orbital, per part del grup d'Ecofisiologia i Biotecnologia. 

5. Torn obert de paraules 

 

El professor Aurelio Gómez sol·licita que la convocatòria dels Consells de Departament 

es faci amb més de 48 h de diferència, tal i com figura al reglament marc sobre el 

funcionament dels departaments de la Universitat Jaume I general aprovat en Consell de 

Govern de 30 de Març de 2012 i modificat en Consell de Govern del 11 de Maig de 

2018. Aprofita també per a consultar sobre l'estat d'avanç de les modificacions del 

soterrani per al nostre departament. També pregunta al voltant de les noves comissions i 

la representativitat del departament, el professor Salvador Roselló contesta que fins que 

no s'aproven les noves comissions, no canvia la seua composició ni la representativitat. 

Al respecte, la professora Monica Hurtado comenta que el nostre departament té tres 

representants (dos en realitat). 

 

El professor Aurelio Gómez pregunta al respecte de l'espai de despatxos i la necessitat 

d'ampliar-lo; proposa la possibilitat de traslladar el secretari del departament, que és 

compartit amb el dept. d'Enginyeria química, a la oficina de la secretaria d'Enginyeria 

química a la tercera planta del nostre edifici, alliberar l'espai que actualment ocupa per a 

despatxos. S'inicia aleshores un debat al respecte per solucionar la situació. 

 


